
Voor Vlaamse welvaart

Beste Kortenbergenaar

De verkiezingen in juni 2024 moeten een 
keerpunt worden. Na het nefaste linkse 
Vivaldi-beleid zullen onze N-VA-politici ten 
volle inzetten op welvaart en een gezonde  
economie.

Ik nodig u van harte uit op onze gespreks-
avond in Kortenberg op zaterdag 
16 december, georganiseerd door het 
arrondissementeel N-VA-bestuur. 
Federaal parlementsleden Sander Loones 
en Theo Francken lichten de N-VA-kern-
boodschap ‘Voor Vlaamse welvaart’ toe 
en beantwoorden al uw vragen.

Ondertussen blijven onze fractie- en 
bestuursleden zich inzetten voor een 
Vlaams, groen, welvarend en veilig 
Kortenberg. Kritisch, constructief en 
respectvol formuleren zij tijdens de 
gemeenteraad tal van positieve voorstel-
len. Ze klagen niet doordachte beleids-
beslissingen aan en volgen nauwkeurig 
de mega-uitgaven op.

Tijdens de voorbije maanden hebben onze 
N-VA-bestuursleden met velen onder u 
gepraat en ze luisterden op de braderie en 
tijdens onze eetdag Vlaamse Kost naar uw 
opmerkingen en ideeën. Dat was bijzonder 
aangenaam en geeft ons extra moed en 
energie om te werken aan een mooie 
gemeente waar iedereen zich thuis voelt.

Laat ons de komende winterdagen met 
gezelligheid en warmte vullen en ze 
opnieuw op eigen authentieke wijze invul-
len en koesteren. N-VA Kortenberg wenst 
u een gezond en veilig eindejaar!

Hartelijke Vlaamse groet

Lieve De Clerck
Voorzitter

Doe het licht niet uit!
Op de gemeenteraad van 2 oktober lanceerde de Kortenbergse N-VA-fractie het voorstel 
om ‘s nachts de straatverlichting opnieuw te laten branden. Jammer genoeg volhardt het 
gemeentebestuur in de boosheid en komt het niet terug op die beslissing. Vreemd, want 
het kan niet aangeven welke besparingen die maatregel opbrengt.

Andere en betere maatregelen denkbaar
“Eind vorig jaar besliste de gemeenteraad om in het kader van energiebesparende maat-
regelen ’s nachts de straatverlichting te doven. Toen al wees de N-VA op belangrijke 
(on)veiligheidsaspecten die aan de maatregel verbonden zijn. Daarom vroegen we om een 
evaluatie na de winterperiode”, zegt fractievoorzitter Hans Vanhoof.

“Veel inwoners vinden de donkere straten onveilig en vrezen voor een toename aan crimi-
naliteit. Experten geven trouwens aan dat gedoofde straatverlichting vooral voor de zwakke 
weggebruikers een negatieve impact heeft op de verkeersveiligheid. Tenslotte zijn er andere 
maatregelen denkbaar die veel energie-efficiënter en duurzamer zijn en voor échte bespa-
ringen zorgen. Er moet bijvoorbeeld sneller werk gemaakt worden van de verledding van 
onze straatverlichting en is de verlichting van onze openbare gebouwen verouderd en dus 
duur”, vult gemeenteraadslid Wim Vangoidsenhoven aan.

Bestuur luistert niet
Daarom – en met de donkere maanden in het vooruitzicht – vroeg N-VA Kortenberg om 
de maatregel terug te draaien. Vlaams minister van Mobiliteit Lydia Peeters lanceerde 
een gelijkaardige oproep. Het gemeentebestuur kon niet antwoorden op de vraag welke 
besparing er al gerealiseerd werd of zal worden, maar wil de straatverlichting ’s nachts niet 
opnieuw aansteken. Het bestuur gaf wel aan te zullen investeren in … fluohesjes. Maar 
hoe dat het onveiligheidsgevoel zal wegnemen, is een raadsel. “Het is bijzonder jammer dat 
het gemeentebestuur niet luistert naar wat experten zeggen, noch naar onze inwoners die 
bezorgd zijn om hun veiligheid. De Kortenbergenaar verdient beter”, besluit Hans Vanhoof.

GESPREKSAVOND 
 ‘De puinhopen van Vivaldi’

Zaterdag 16 december 
Om 19.30 uur

GC COLOMBA 

Met Sander Loones 
en Theo Francken

Vlaanderen kraakt en lijdt onder het nefaste 
beleid van Vivaldi. Theo Francken en Sander 
Loones bundelden hun ervaringen in een boek 
dat ze graag voorstellen. Ze bespreken de 
puinhopen die Vivaldi achterlaat en schetsen de 
N-VA-voorstellen om het tij te keren en om de 
Vlaamse welvaart te verzekeren. 
In samenwerking met het arrondissementeel 
bestuur Leuven.
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N-VA Kortenberg in actie

Braderie Kortenberg
De Kortenbergse braderie eind september baadde ook dit jaar weer in een zalige herfstzon. Een massa volk trok op zondag 
24 september naar de Leuvensesteenweg. Uiteraard kon N-VA Kortenberg niet ontbreken. Onze gele N-VA-stand sprong er 
weer uit en we verrasten klein en groot met een leuke attentie. We verwarmden ons niet alleen aan de herfstzon, maar ook 
aan de vele fijne gesprekken en de blijken van waardering voor het werk van onze bestuursleden en mandatarissen.

Op weg naar de verbrusseling van ons centrum?
Hoe u het ook draait of keert, onze Kortenbergse samenleving verandert aan een sneltreinvaart. Zeker in het centrum 
ziet iedereen die het wil zien de e� ecten daarvan. Zo kende Kortenberg de voorbije tien jaar een sterke groei aan nieuwe 
inwoners van buitenlandse herkomst. Op dit ogenblijk is bijna een derde van onze inwoners niet-Belg van oorsprong. 
Bij de jongeren onder vierentwintig is dat zelfs bijna de hel� . Een trend die alleen maar zal toenemen. Willen wij de 
Zaventemse weg opgaan?

Impact op samenleving
Wanneer we niet anticiperen op die evolutie zal dat een grote 
impact hebben op onze Kortenbergse samenleving. 
Het zal zorgen voor:

    een verschraling van het handelsaanbod in ons centrum; 

    achterstand en kwaliteitsverlies in onze scholen;

    een toenemende verwachting naar dienstverlening vanuit 
OCMW en Welzijnshuis; 

    nieuwkomers die niet of moeilijk aansluiten bij het 
Kortenbergse verenigingsleven; 

    het niet respecteren van onze Nederlandse taal.

Met andere woorden: als we alles op zijn beloop laten, leggen 

we mogelijk een zware hypotheek op het maatschappelijk 
weefsel in Kortenberg en zijn deelgemeenten, en dus ook op 
de leefbaarheid en levenskwaliteit.

Het kan anders!
Hoort dat een probleem te zijn? Uiteraard niet: diversiteit kan 
een troef en een verrijkende aanvulling zijn. Maar enkel door 
ervoor te zorgen dat Kortenberg-Centrum geen klein Brussel 
wordt. Daarvoor moeten we vermijden dat we grootstedelij-
ke, sociale problemen binnenhalen via sociale woningbouw, 
inzetten op inburgering en activering van hen die we hier 
verwelkomen en inspanningen doen om nieuwkomers actief 
onze taal aan te leren. Daarop zal N-VA Kortenberg inzetten. 
Dat mag ù van ons verwachten!

Brabantse Wouden erkend als nationaal park
Onze Brabantse Wouden werden o�  cieel erkend als nationaal park. Die erkenning is een historische mijlpaal die niet alleen 
onze natuurlijke wonderen beschermt en viert, maar ook talloze mogelijkheden biedt voor bewoners, bezoekers en onderne-
mers. Ook Kortenberg neemt deel aan dat prachtinitiatief. In het voorjaar keurde de voltallige gemeenteraad de toetreding tot 
de Brabantse Wouden goed.

WAT BETEKENT DAT VOOR KORTENBERG EN DE HELE REGIO?

DANKJEWEL!
Onze dankbaarheid gaat uit naar iedereen die voor de 
erkenning geijverd heeft, en uitdrukkelijk naar ons gemeente-
raadslid en gedeputeerde Bart Nevens, wiens passie en door-
zettingsvermogen de drijvende kracht achter dit initiatief 
waren. Daarnaast een bijzondere dank aan N-VA-ministers 
Zuhal Demir en Matthias Diependaele die dit samen met de 
Vlaamse Regering mee mogelijk maakten.

Bart Nevens was de drijvende kracht 
achter de erkenning tot nationaal park.

Vlaamse Kost
Het bestuur van N-VA Kortenberg stak op zondag 
8 oktober de handen uit de mouwen tijdens onze 
traditionele Vlaamse Kost. In het OC Berkenhof 
smulden onze leden en sympathisanten van echte 
kost van bij ons en van een lekker biertje.

Kerst met
Kortenberg
Geen inspiratie voor een kerstcadeau voor uw schoonzoon? 
Vergeten iets te kopen voor nonkel Jef? Of zin om uzelf eens 
in de watten te leggen? Geen nood, ook dit jaar verkoopt Jong 
N-VA Kortenberg haar biermand tijdens de kerstperiode. 

Koop voor slechts 30 euro onze biermand met negen heerlijke 
streekbiertjes en steun daarmee onze lokale jongerenwerking. De 
manden worden gratis aan huis geleverd. Pas op: we leveren enkel 
in Kortenberg. Indien u een levering buiten Kortenberg wenst, 
moeten we daarvoor een extra kost aanrekenen. 

Overtuigd? Scan de QR-code of stuur een mailtje naar 
sarah.remacle@jongnva.be en bestel uw mand. Schol!

10.000 hectare aan adembenemende natuur

Uitgebreide wandel- en recreatiemogelijkheden 
voor jong en oud

Kansen voor lokale ondernemers 

Wonen aan de rand van een nieuw nationaal park

www.n-va.be/kortenbergkortenberg@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


